
 
                         

                                                                                                                            Den 25.01.2019 

 

I medfør af § 37 stk. 1 i forretningsorden for Inatsisartut fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

  

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

1. Hvor langt er Naalakkersuisut nået i arbejdet med at undersøge fordele og ulemper ved 
etablering af grønlandsk bankvirksomhed jf. vedtagelse af EM2017/135? 

2. Er arbejdet med at udarbejde en redegørelse fortsat i gang? (jf. valg til Inatsisartut i 
2018) 

3. Hvis ja – hvornår forventes redegørelsen omdelt? 
 

(Medlem af Inatsisartut Henrik Fleischer, Siumut) 

  

 

Begrundelse: 

”Ved EM2017/135 blev det besluttet, at udarbejde en redegørelse om fordele og ulemper ved 
etablering af grønlandsk ejet bankvirksomhed. Redegørelsen kunne forventes omdelt på EM2018. 
Redegørelsens indhold forventes anvendt i yderligere politiske overvejelser.” 
 
Jeg ønsker, at mit spørgsmål besvares indenfor 10 på hinanden følgende arbejdsdage. 

 

  


